



Energy Partners for Trading Est.

Supply - Rent - Repair

Diesel Generators









# **Energy Partners**

Energy Partners KSA is a leading company specializing in the supply, maintenance, and rental of electric generators. We are committed to providing high-quality services and solutions to meet the diverse needs of our clients in the energy sector

> مؤسسة شركاء الطاقة هي مؤسسة رائدة متخصصة في توريد وصيانة وتأجير المولدات الكهربائية. نحن ملتزمون بتقديم خدمات وحلول عالية الجودة لتلبية احتياجات عملائنا المتنوعة في قطاع الطاقة.







## **Supply of Electric Generators:**

We offer a wide range of electric generators to cater to various power requirements.

**Perkins - Cummins - Kubota Johne Deere - Lister Petter** 

توريد المولدات الكهربائية:

نقدم مجموعة واسعة من المولدات الكهربائية لتلبية مختلف متطلبات الطاقة.







### **Rental of Electric Generators:**

We provide flexible rental options for electric generators to meet temporary power needs.

## 20 kVA to 1000 kVA

تأجير مولدات كهرباء: نوفر خيارات تأجير مرنة للمولدات الكهربائية لتلبية احتياجات الطاقة المؤقتة







## **Repair Disel Generators:**

Our expert team ensures that your generators are always in optimal working condition through regular maintenance and servicing.

CAT - Perkins - Cummins - Kubota

Volvo - Lister Peter - John Deere - Ivico

## صيانة المولادات الكهربائية:

يضمن فريقنا الخبير أن تكون مولداتك دائمًا في حالة عمل مثالية من خلال الصيانة والخدمات الدورية.



